
31. 5 . 2024

zápis z jednání
Komise územního rozvoje města Šlapanice

2 8 . jednán í /  8 :00-10:00 /  Městský úřad, Masarykovo náměstí 100/7, 664 51, Šlapanice

přítomni: Šerý, Buryška, Šrámek, Riegerová

omluveni: Valehrach, Strnadové, Velan, Šušlíková

hosté: Žerava

program: 1. Dotaz k chodníkům

2. ÚS Brněnská a ÚS Ponětovská

3. Komunikace RM -  KÚR

1. D otaz k chodníkům

KÚR byl předán dotaz podaný přes formulář na webu města, přičemž předmětem byla návaznost chodníků a potažmo 
prostupnost územím v konkrétně jmenovaných případech pěších tras (s kočárkem). Zmíněně trasy byly podrobně 
prodiskutovány s následujícími doporučeními.

-  Na Svatojánském náměstí by dočasně výrazně pomohly víceméně drobné zásahy či opatření:
o mírné prodloužení chodníku vedoucího přes most směrem do ulice Lidická a (pokud možno) zřízení místa 

pro přecházení z tohoto prodlouženého chodníku k novostavbě BD; 
o na druhé straně ulice Čechova (na parkovišti) zajištění prostupnosti kolem vrby např. znemožněním 

parkování v její bezprostřední blízkosti a lokální vyštěrkování míst, kde bývá bláto.
-  V ulici Na Zahrádkách není možné pěší prostupnost zlepšit dočasnými zásahy, nicméně se zde ke zvážení a ověření 

nabízí nastavení řežimu obytné zóny.

2. ÚS Brněnská a  ÚS Ponětovská

Petr Buryška a Stašek Žerava ostatní členy komise informovali o začátku pořizování dvou územních studií předepsaných 
novým územním plánem. Zpracovatelem je v obou případech kvalitní ateliér tečka, aktuálně probíhají průzkumy a analýzy 
území a čeká se na první návrhy.

3. Kom unikace RM -  KÚR

Gábina Riegerová poukázala na vhodnost užšího pravidelného kontaktu, KÚR nabízí možnost účasti předsedy najednáních 
RM jako hosta (v části programu) za účelem stručného neformálního shrnutí aktuálně řešeného z pohledu komise.

k řešení: 1. /

další jednání: 28. 6. 2024 v 8 h 

vyhotovil: Ing. arch. Petr Buryška, Ph.D.
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